

TEXTILE INDUSTRY

序号	客户名称	Name	Website	About The Company		Products	
1	上海琴馨文化科技有限公司	SHANGHAI QINXIN CULTURE TECHNOLOGY CO., LTD	www.qinxinyi.com	<p>本公司注册成立于2015年,主要经营银杏系列护肤品包括银杏面膜、银杏赋活水、面霜、眼部啫喱。</p>	<p>Our company was founded in 2015, mainly engaged in ginkgo series skin care products, including ginkgo mask ,moisturizing water ,moisturizing cream, eye gel.</p>	<p>1、把中国字穿在身上 中式女装 2.银杏面膜 3.银杏赋活水 4.银杏面霜 5、银杏眼部啫喱</p>	<p>1、 Chinese characters on the body, Chinese women's clothing 2、 Ginkgo mask 3. Ginkgo Moisturizer water 4. Ginkgo cream 5.Ginkgo eye gel</p>
2	上海东隆家纺制品有限公司	SHANGHAI DONGLONG HOMETEXTILES CO.,LTD	www.donglongfm.com	<ul style="list-style-type: none"> • 中国家纺产品与服装垂直型制造企业 • 拥有长达28年的生产制造经验 • 2019年销售金额超\$4.5亿美元 • 多元化的市场和客户- 欧洲, 日本, 澳洲, 美国, 亚太, 中国等地区 • 全中国领先的羽绒芯类和化纤芯类产品的制造企业 • 三条垂直原材料供应链: 羽绒· 化纤· 面料印染供应链 • 拥有完善的自我检测的羽绒· 化纤及面料实验室 	<p>Vertical Bed and Garment manufacturing enterprises in China</p> <ul style="list-style-type: none"> - More than 28 years of home textile production and manufacturing experience - Sales turnover in 2018 exceeded USD\$450 million - Diversified market customers in Europe, Japan, Australia, the United States, Asia-Pacific, China and other regions - China's leading manufacturer of down& feather and Polyester basic bedding products - Three raw material vertical supply chain : Down& Feather, Polyester, Cotton/ TC, Fabric (Printing and Dyeing) - A complete self-inspection laboratory for down, polyester and fabrics 	<p>石墨烯鹅绒春秋薄被</p>	<p>Functional down duvet</p>
3	上海塔汇针织厂	SHANGHAI TAHUI KNITTING MILL	无	<p>本单位成立于1981年,主要生产针织服装· 产品远销美国、俄罗斯、香港等国家和地区。</p>	<p>Corporation was founded in 1981, mainly producing knitted garments, products exported to the United States, Russia, Hong Kong and other countries and regions.</p>	<p>1、 针织女开衫 2、 精品女装套裙 3、 针织女开衫长款 4、 针织V领开衫 5、 精品针织女装</p>	<p>1. Knitted cardigan 2. Boutique women's dress 3. Long knitted cardigan 4. Knitted V-neck cardigan 5. Fine knitted women's wear</p>

4	上海海外进出口有限公司	SHANGHAI OVERSEAS IMP & EXP CO., LTD.	www.travelcase.icoc.me	本公司成立于1992年, 专注于生产旅行箱和包, 行销全球60-70个国家	Shanghai Overseas Imp and Exp Co., Ltd was established in 1992. We are specialized in producing luggage and bags and selling to 60-70 countries around the world.	1、旅行箱 2、包	1、luggage 2、bags
5	上海江隆进出口有限公司	SHANGHAI JIANGLONG IMP.& EXP. CORP.	www.shjianglong.com	本公司专注服装出口, 主要市场是欧美地区, 是BESTSELLER,NEXT UK,C&A,GUESSES,G-STAR等公司主要供应商	Our company was founded in 1993, specialized in sweater & knitwear.The main market is EU & USA.we are the key supplier for BESTSELLER,NEXT UK,G-STAR RAW,GUESS,C&A	1、保温瓶 2、毛衫, 针织衫, 服饰	sweater,knitwearaccessory
6	三问家居股份有限公司	SHANGHAI SUNWIN INDUSTRY GROUP CO., LTD.	www.sunwin-sh.com	三问始于2003年, 是全球客户与供应商最有价值合作伙伴。致力于创意设计, 营销企划和全球化供应链管理。聚焦产品为4大类, 16小品类, 具体为: 家居--披巾, 靠垫, 盖毯, 床品; 服装--睡衣, 家居服, 运动休闲服, 浴袍; 婴童--童毯, 玩具, 连体衣, 小浴袍; 配饰--冬季3件套(帽子围巾手套); 披风, 围巾, 拖鞋, 袜子。	Sunwin founded in 2003, endeavor to provide integrated services including original design, marketing planning and supply chain management for middle and high-ends retailers around the world. We are one of the top 100 textile export enterprises in China for decades, one of the enterprise in the China custom Export and Import Index and known as"King of Throws and Blankets". Our main products are home--throw,blanket,cushion,beddings;apparel--sleepwear,loungewear,sporty lounge,bathrobe;baby&kids--baby blanket,toys,onesie,mini robe;accessory--cold weather,wrap/poncho,scarf,slippers/socks	1、披巾 2、靠垫 3、盖毯 4、床品 5、睡衣 6、家居服 7、运动休闲服 8、浴袍 9、童毯 10、玩具 11、连体衣 12、小浴袍 13、冬季3件套(帽子围巾手套) 14、披风 15、围巾 16、拖鞋、袜子	1、throw 2、cushion 3、blanket 4、beddings 5、sleepwear 6、loungewear 7、sporty lounge 8、bathrobe 9、baby blanket 10、toys 11、onesie 12、mini robe 13、cold weather 14、wrap/poncho 15、scarf 16、slippers/socks

7	上海明阳行实业发展有限公司	SHANGHAI MINGYANG INDUSTRIAL DEVELOPMENT CO.,LTD.	无	<p>我们是一家工贸一体的进出口企业。总部（展示厅）位于上海市黄浦区。全资自有工厂位于上海市闵行区。另外，在江苏苏州、南通地区有多家合作工厂。我们在毛针织生产和销售方面精耕三十余年，拥有先进的德国STOLL 针织横机多台（3G~16G）和经验丰富的生产管理团队。</p>	<p>We are an import and export enterprise integrating industry and trade.The headoffice (exhibition) is located in Huangpu District, Shanghai.100% owned factory is located in Minhang District, Shanghai. In addition, there are several cooperative factories in Suzhou and Nantong, Jiangsu.Our company has been engaged in sweater development, production and sales for more than 30 years, with advanced German STOLL flat knitting machines (3G-16G) and an experienced production management team.</p>	男式，女式，童装毛针织服装	Knitted sweaters for Women, Men and kids
---	---------------	---	---	---	--	---------------	--

8	上海嘉乐股份有限公司	SHANGHAI.JIALE CO.LTD.	www.shanghaijiale.com	<p>上海嘉乐股份有限公司成立于1993年，是一家涵盖面料研发、织造、染整、印（绣）花到制衣全产业链的股份制企业，专注于针织成衣、各类时装和服饰品的设计、生产，以及高档织物面料的研发、织造、印染和后整理加工。公司总部位于金山区张堰镇，占地面积21万平方米，建筑面积16万平方米，年产成衣达3900万件，各类针织面料3900万米。公司生产的各类针织成衣畅销全球，是众多国际知名品牌的重要合作伙伴。</p>	<p>Founded in 1993, Shanghai Jiale Co., Ltd. is a joint-stock enterprise covering the whole industry chain of fabric R & D, weaving, dyeing and finishing, printing (embroidery) and garment making. It focuses on the design and production of knitted garments, various fashion and clothing accessories, as well as the research and development, weaving, printing and dyeing and finishing of high-grade fabrics. Headquartered in Zhangyan Town, Jinshan District, the company covers an area of 210000 square meters, with a construction area of 160000 square meters, with an annual output of 39 million pieces of ready-made clothes and 39 million meters of various knitted fabrics. All kinds of knitted garments produced by the company sell well all over the world and are important partners of many famous international brands.</p>	<p>针织成衣、各类时装、服饰品的设计、生产，以及高档织物面料的研发、织造、印染和后整理加工</p>	<p>Design and production of knitted garments, all kinds of fashion, clothing accessories, research and development, weaving, dyeing and finishing of high-grade fabrics</p>
---	------------	------------------------	--	---	--	--	---

ORIENT INTERNATIONAL HOLDING SHANGHAI KNITWEAR IMPORT & EXPORT CO., LTD.www.shknit.com

东方国际集团上海利泰进出口有限公司在国际贸易领域已有近50年的经营历史。公司主要经营棉、毛、麻、化纤等各类针织、梭织服装和原料的进出口业务。公司与全球80多个国家或地区的1000多家客商建立了良好的贸易关系。近年来，公司不断重视产品设计并先后在国内外设立了服装制衣厂、设计打样中心、实验检测中心等，大幅提升了产品设计、研发与生产的能力。

With nearly 50 years experience in the field of international trade, the core products of Orient International Holding Shanghai Knitwear Import & Export Co., Ltd. are various of knitted and woven apparelin cotton, wool, linen and other synthetic fiber. The company has built a strong relationship with more than 1,000 customers in more than 80 countries and regions. In recent years, the company has successfully set up garment factories, design and sampling center, testing center, which have greatly enhanced both R&D and production capabilities.

1、男款满印风帽衫--波普艺术
2、男款数码满印风帽衫--骑马者
3、男款数码满印风帽衫--夜魔
4、男款手工扎染T恤5、男款色织彩条T恤6、男款提花摇粒绒拉链运动夹克衫7、男款简约贴身运动套装8、男款弹力拉链运动风帽衫9、男款弹力防撕裂拉链运动夹克衫10、女款经编拉绒拉链运动针织衫11、女款时尚贴身运动套装12、女款超细美丽奴羊毛半开拉链运动衫13、男款全棉灯芯绒休闲夹克衫14、男款竹节汗布印花休闲T恤15、男款休闲牛仔风帽衫16、男款休闲牛仔拉链夹克衫17、7针/10针纯色化纤无缝成人手套18、15针超薄防磨运动触屏手套19、10针提花保暖触屏手套20、女款高领绞花羊毛衫21、女款圆领绞花羊毛衫22、女款高领RWS羊毛衫23、女款圆领RWS羊毛衫24、女款V领绞花羊毛衫25、男款双拉链高领开衫26、女款花边吊带背心27、男款防水户外运动套装28、男款防风夹克29

1、POP ART Fashion Hoodie M2、Equestrian Digital Print Fashion Hoodie M3、NIGHT DREAMS Digital Print Fashion Hoodie M4、Handmade Tie-dye Leisure T-shirt M5、Colour Stripe Leisure T-shirt M6、Jacquard Fleece Full Zip Sports Jacket M7、Core Baselayer set M8、Power Stretch Full Zip Sports Hoodie M9、Ripstop Power Stretch Full Zip Sports Jacket M10、Tricot brushed Full Zip Sweater F11、Fashion Baselayer Set F12、Merino Wool Half Zip Sports Pullover F13、100 Cotton Casual Corduroy Jacket M14、100 Cotton Full Zip Casual Denim Jacket M17、7GG/10GG Solid Color Synthetic Seamless Gloves Adults18、15GG Super Thin Anti-abrasion Touch Finger Gloves19、10GG Jacquard Touch Finger Winter Gloves20、Turtleneck Cable Knit Sweater F21、Roundneck Cable Knit Sweater F22、Turtleneck RWS wool Knit Sweater F23、Roundneck RWS wool Knit Sweater F24、V-neck Cable Knit Sweater F25、Knitted Doubleway Zip Turtleneck Cardigan M26、Vest with gathering making on side F27、MOUNTAIN HARDSHELL 3L Outdoor Suit M28、Mesa Wind Jacket M29、Dip-dye Pullover Kid30、Tie-dye Pullover Kid

、吊染针织儿童套头衫30、扎
染针织儿童套头衫

10	上海信诺服饰有限公司	SHANGHAI XIN NUO GARMENTS CO.,LTD.	www.xinnuosh.com	<p>上海信诺服饰有限公司于2000年在上海成立，实现了真正的纱线制造、纱线染整、服装设计、成衣制造一体化经营模式；涵盖服装设计、纱线研发、捻线加工、花型研发、纱线漂染、服装加工、设计输出、品牌企划、零售渠道、仓储物流的一体化针织产业链。同时，以一体化服饰解决方案诠释品牌内涵，环球之旅的足迹从未间断，其足迹遍及江、浙、沪等省市、日本、香港、欧洲等地。</p> <p>Shanghai Xinnuo Garment Co., Ltd. was established in Shanghai in 2000, which has realized the real integrated operation mode of yarn manufacturing, yarn dyeing and finishing, garment design and garment manufacturing; it covers the integrated knitting industry chain of clothing design, yarn research and development, twist processing, pattern research and development, yarn bleaching and dyeing, garment processing, design output, brand planning, retail channel, warehousing and logistics. At the same time, with the integration of clothing solutions to interpret the brand connotation, the footprint of the global tour has never been interrupted, and its footprints cover Jiangsu, Zhejiang, Shanghai and other provinces, Japan, Hong Kong, Europe and other places.</p>	1、针织衫2、纱线	1、KNITWEAR2、YARN
----	------------	------------------------------------	--	--	-----------	------------------

11	上海豪润家纺有限公司	SHANGHAI ORIENT HOMETEX CO., LTD.	www.orienttextile.com	<p>上海豪润家纺有限公司·总部位于上海市闵行区·是一家有26年从业经验的专业家用纺织品供应商。公司集生产、研发、原材料收集、资源整合和进出口于一体·产品供应欧洲、美国、加拿大、澳洲、南美洲、亚洲等主要国家的超市、百货公司、进口商、制造商。公司也为国内知名品牌、酒店、高校提供优质产品。通过多年的积累，我司目前已拥有完整的产业供应链·年产能数千万件·累计为全球超百家超市商场提供优质产品·为全球数百万家庭提供心仪产品。</p>	<p>Shanghai Orient Hometex Co., Ltd., headquartered in Minhang District, Shanghai, is a professional home textile supplier with 26 years of experience. The company integrates production, R & D, raw material collection, resource integration and import and export. Its products are supplied to supermarkets, department stores, importers and manufacturers in Europe, the United States, Canada, Australia, South America, Asia and other major countries. The company also provides high-quality products for domestic famous brands, hotels and universities. Through years of accumulation, our company now has a complete industrial supply chain, with an annual production capacity of tens of millions of pieces, providing high-quality products for more than 100 supermarkets and shopping malls in the world, and providing desired products for millions of families around the world.</p>	<p>1、超声波四季被2、超声波抗菌冬被3、提花兔毛双层毯4、透明羽绒被5、TTC抗病毒羽绒夏被6、全棉蚕丝羽绒子母被</p>	<p>1、Ultrasonic four season quilt2、Ultrasonic anti-bacterial winter quilt3、Jacquard faux rabbit dual blanket4、Transparent white goose down duvet5、TTC white goose down anti-virus summer duvet6、cotton silk down four season quilt</p>
12	上海丝绸集团股份有限公司	SHANGHAI SILK GROUP CO.,LTD	www.shsilk.com.cn	<p>公司创建于1949年，2003年改制成为一家混合所有制的股份制企业。产品主要是各类服装和纺织品，主要出口美国、欧盟、日本等国家和地区，综合实力在全国处于领先地位。</p>	<p>The company was founded in 1949 and restructured into a joint-stock enterprise with mixed ownership in 2003. The main products are all kinds of clothing and textiles, mainly exported to the United States, the European Union, Japan and other countries and regions, comprehensive strength in the leading position in the country.</p>	<p>1、罗马布 2、女上衣 3、女T恤 4、女式丝巾 5、面巾 6、无接触钥匙扣 7、比基尼</p>	<p>1、foil ponte fabric 2、women's jacket 3、women's T-shirt 4、women's scarf 5、face over 6、No-Touch keychain 7、bikini</p>

13	上海丝绸集团品牌发展有限公司	LILY APPAREL SL	www.lily-collection.com	本公司注册成立 于2017年， 主要经营成衣 进出口、批发 和零售。	LILY brand was launched by Shanghai Silk Group, one of the biggest garment export enterprises in China, in 2000. In the year of 2002, Shanghai Silk(Group) Brand Development Co., Ltd was established to independently operate LILY brand, specializing on Design, VMD, Merchandise, Sales and Marketing, and other all in one brand service.	1、服装2、陈列道具/家具	1、 garment2、 display props and furniture
14	上海星之沛家用纺织制品有限公司	PUREMARS LTD	无	上海星之沛家用纺织制品有限公司-30年在家用纺织行业·年销售4000W美金·主要去美国和欧洲。全资工厂中国2家·美国一家·巴基斯坦合资	PM is 30 years in home textile business, and yearly sells USD 40Mil - 800 workers we have fully own 2 factories in china, 1 in Usa LA, 1 in Pakstian. USA EU Clients	家用纺织制品	Hometextile
15	上海八达纺织印染服装有限公司	SHANGHAI BADA TEXTILES CO., LTD.	www.sh-shenda.com	上海申达外贸事业部是上海申达股份有限公司下属一个业务板块·下有上海申达进出口有限公司和上海八达纺织印染服装有限公司。申达外贸产品结构以纺织品服装为主·纺织品服装占出口的84%左右；出口地区以日本、美国、欧洲为主；多次被评为上海市优秀自营进出口企业；还荣获了“上海大虹桥服装服饰出口创新基地”、“浦东新区	Shanghai International Trade is a business sector of Shanghai Shenda Co., Ltd. Shanghai International Trade is consisted of Shanghai Shenda Imp. & Exp. Co., Ltd. and Shanghai Bada Textiles Co., Ltd. Textiles and garments are our main products. 84% of our export is textiles and garments. We export mainly to Japan, USA and Europe. Our awards include Shanghai Excellent Self-operated Import and Export Company, Shanghai Hongqiao Innovation Center for Garments, Company R&D center of Pudong Area, Shanghai High-tech Company, Great Contribution Company, National International Trade Upgrading Example Base, etc.	1.织带 2、防滑松紧带 3、提字松紧带 4、压字松紧带 5、口罩耳带 6、夹头抽绳 7、松紧圆绳 8、拉袷绳 9、橡胶带	1、RIBBON 2、ANTISKID ELASTIC BAND 3、JACQUARD ELASTIC BAND 4、EMBOSSSED ELASTIC BAND 5、MASK ROPE 6、ROPE WITH TIPS 7、ELASTIC ROPE 8、LOOP CORD 9、RUBBER BAND

				<p>企业研发机构”、“上海市高新技术企业”、被商务部评为“杰出贡献企业”、“国家外贸转型升级专业性示范基地”等称号。</p>			
16	上海华申进出口有限公司	SHANGHAIHUASHEN I/E CO., LTD	www.ihuashen.com	<p>上海华申进出口有限公司(以下简称华申)创建于1988年,是东方国际(集团)有限公司成员单位之一。公司以时尚纺织·健康产业为核心主业。是一家具有国际化供应链管理能力和数字化创新技术能力的行业领先全球商品进出口服务商</p>	<p>s a wholly-owned subsidiary of ShangTex Group,SHANGHAI HUASHEN IMPORT AND EXPORT CO., LTD. (referred to as Huashen),was established in 1987, becoming one of the first three bonded enterprises approved by the customs in Shanghai and one of the earliest companies approved by the Ministry of Commerce to have the permission of foreign trade</p>	女士服装、童装	Ladies Apparel、Babys wear

17	上海新浩艺手套帽业进出口有限公司	SHANGHAI GLOVES & HEADWEAR I/E CO., LTD.	www.scarfie.com.cn	<p>上海新浩艺手套帽业进出口有限公司是由上海市工艺品手套帽业进出口有限公司经过优化整合改制而成的一家专业外贸公司。</p> <p>· 公司专业经营手套、帽子、围巾、休闲布袋等系列服饰产品的进出口业务已有五十多年的历史。</p> <p>· 公司经营的产品款式新颖、品种齐全、做工考究、质量上乘。公司设有设计中心，配备专业设计人员研究新款式和新面料，推崇流行色。</p> <p>· 公司拥有2万余个不同商品款式的样品展示陈列室，并且依靠自身研发与设计能力，年年推出300余款适销国际市场的新品、新款，备受广大客商青睐。</p> <p>Shanghai Gloves & Headwear Import & Export Co.,Ltd. Who has reached the standard of ISO 9002, has been specializing in manufacture and export of headwear, gloves, scarves and other accessories for about 50 years. We enjoy popularity for fashionable designs, well-assorted products, fine workmanship and superior quality.</p>	围巾、帽子、手套	woven/knit scarf、woven/knit hat&cap、woven/knit gloves
----	------------------	--	--	--	----------	---

18	上海全科企业发展有限公司	SHANGHAI CHANCO ENTERPRISE DEVELOPMENT CO LTD	www.chanco.com.cn	<p>2003年4月在上海郊区建立第一家生产工厂并开始其业务。目前上海全科运行一家贸易公司·一家检品物流公司和五个独资的家纺生产工厂·分别在中国·柬埔寨·以及越南。我们的总部位于上海市中心·专注于产品开发·设计采购和材料采购。我们目前在日本家用纺织品市场开展业务·但我们正在寻求扩展·尤其是向北美市场扩展。</p>	<p>Chanco was founded in Shanghai in 2003 with one manufacturing factory in Shanghai, and now have grown into five production factories in China, Cambodia and Vietnam.</p> <p>Our headquarter is in downtown Shanghai, focusing on product development and design merchandising and material sourcing. We currently operates in the Japanese home textile market, but we are looking to expand, particularly to the North American marketplace.</p>	<p>1、水洗麻素色/条纹4件套 2、无捻条纹毛巾</p>	<p>1、Linen Monotone & Stripe 2、Zero-Twist Stripe Towel</p>
19	上海申达进出口有限公司	SHANGHAI SHENDA IMP. & EXP. CO., LTD.	无	<p>上海申达进出口有限公司是上海申达股份有限公司属下的外贸事业部·主要从事各类纺织品与服装的外贸进出口业务。公司出口规模和业绩效益连年位居全国纺织系统前茅·曾多次获评上海自营进出口先进单位与全国进出口500强企业。</p>	<p>Shanghai Shenda Imp. & Exp. Co., Ltd. is the foreign trade business departments of Shanghai Shenda Co., Ltd., which are mainly engaged in the import and export business of various textiles and clothing. The company's export scale and performance benefit rank first in the national textile system for years, and has been rated as Shanghai's self operated import and export advanced unit and China's top 500 import and export enterprises.</p>	<p>床单·枕套·床笠·被套·地垫·马桶三件套·女式西装套装·女士连衣裙·女士牛仔短裤·女士牛仔长裤·搪瓷杯·酒壶·不锈钢杯·不锈钢瓶·搅拌棒·波士顿杯·三折伞·镀锌铁冰桶·不锈钢双层冰桶·刨刀·不锈钢杯</p>	<p>SHEET, PILLOWCASE, FITTED SHEET, DUVET COVER, RUG RUNNER, RUG SET, WOMEN'S SUITS, LADIES' DENIM SHORTS, LADIES' JEANS, Enamel Mug, flask, Copper Mug, water bottle, stirrer, Cocktail Shaker, umbrella, Ice bucket, Zester, SS mug</p>

20	上海新台宏投资有限公司	SHANGHAI NEW TALENT CO.,LTD	www.talent-sh.com	<p>上海台宏成立于1993年,是一家专业的服装制造公司。总部位于上海,在中国、缅甸、柬埔寨和塞内加尔都设有工厂。主要出口美国·加拿大·英国·欧洲等国。</p>	<p>Shanghai New Talent established in 1993, we are a professional garment manufacturing company. Our headquartered is in Shanghai, and we have factories in China, Myanmar, Cambodia and Senegal. Mainly exported to the US, Canada, UK, Europe.</p>	<p>瑜伽服, 训练服·夹克·滑雪服·T恤衫, 沙滩裤·泳装·卫衣·户外运动服·网球系列·高尔夫系列·内衣·骑行服·球队服·制服系列·睡衣系列·袜子</p>	<p>Yoga, Training, jacket, Ski jacket, T-shirt, Beach pants, swimming wear, Fleece, outdoor sportswear, tennis, Glof, Underwear, Cycling, Team wear, Uniform, Sleepwear, socks</p>
21	上海宽翼家纺有限公司	SHANGHAI K&E HOMETEXTILE CO.,LTD	www.miniw.en.alibaba.com	<p>上海宽翼家纺有限公司首创专利产品‘自撑多功能睡帐’为广大消费者带来方便实用的福音。公司成立二十年来·秉承出奇制胜的宗旨·一直致力于提高人类生活水平而推出的实用产品在世界范围内深受消费者欢迎</p>	<p>Shanghai K&E Hometextile initiated the first worldwide self propping mosquito net which with the feature of easy installation ,free hanging ,easy carry twenty years ago. Now it is popular all over the world.</p>	<p>自撑睡帐</p>	<p>mosquito net</p>

22	上海滨阁丝绸有限公司	SHANGHAI BINGER SILK CO.,LTD	无	<p>上海滨阁丝绸有限公司成立于2015年,是一家以丝绸配饰文创为核心·弘扬中华优秀传统文化引领东方时尚美学生活·集丝绸时尚艺术衍生品研发、制造、销售一体化·全产业链的文化创意发展公司。上海滨阁丝绸有限公司将推广丝绸文化、倡导丝绸美学生活为发展使命·以丝时尚、享生活、荟人生为核心理念·形成围绕高净值人群服务的生态体系·传播东方美学时尚艺术生活方式。</p>	<p>Established in 2015, Shanghai Binger Silk Co., Ltd. is a cultural and creative development company with silk accessories creation as the core, promoting Chinese excellent traditional culture to lead the Oriental fashion aesthetic life, integrating the research and development, manufacture and sales of silk fashion art derivatives, and the whole industry chain. Our company will promote silk culture and advocate silk aesthetic life as its development mission. With silk fashion, life-enjoying and life-gathering as its core concepts, it will form an ecological system serving high net worth people and disseminate Oriental aesthetic fashion art lifestyle.</p>	<p>1.丝巾2.围巾3.披肩4.领带、领结5.抱枕、靠枕</p>	<p>1、 silk scarf2、 scarf3、 shawl4、 tie5、 pillow</p>
23	上海乐眠佳国际贸易有限公司	SHANGHAI HOMES BEDDING CO.,LTD	<p>www.homesbedding.com</p>	<p>本公司注册成立于2014年,主要经营床上用品·出口多个国家和地区》》》</p>	<p>We are professional bedding supplier in china ,we produce 100%cotton,polycotton and 100%polyester sheetset,quiltcover set,pillowcase,filling goods and accessories.</p>	<p>床上用品</p>	<p>bed set</p>
24	上海红富士口罩有限公司	SHANGHAI HOMES MASK CO.,LTD	无	<p>本公司注册成立于2020年,主要经营口罩·出口多个国家和地区》》</p>	<p>We are mask manufacturer,we can produce KN95,EU FFP2,FFP3 foldable and cup stypole,we have CE cert from SGS and our product also passed test in Nelson lab.</p>	<p>口罩</p>	<p>mask ,respirator</p>

25	上海欧娜家用纺织有限公司	SUNWAY TEXTILES LTD.	无	本公司注册成立于2003年，主要经营全棉手帕，出口多个国家和地区	Sunway Textiles Ltd is a handkerchief producer founded in 2003.	全棉手帕，全棉包头巾	100% cotton handkerchief, 100% cotton bandana
26	上海华盛织布有限公司	SHANGHAIHUASHENG WEAVINGCO.,LTD.	www.shhuashengtex.com	本公司成立于2001年主要生产全棉服装面料，产品有纱卡、平纹、灯芯绒、绒布、牛仔布等等。产品主要出口港澳地区、日本、欧美各国等。	Our Company is established since 2001. Our main products are drill, plain weave, corduroy, flannelette, denim and so on. Our goods are exported to HK, Macao, Japan, Europe and America, etc.	全棉绒布	Cotton flannelette

27	上海中昊针织有限公司	ASIA SOCKS INC.	enerwear.manufacturer.globalresources.comsi6008811948291Homepage.htm	<p>上海中昊针织有限公司座落于上海市沪青平公路2400号,占地5万多平方米,自有厂房10万平方米。是一家集生产加工、经销批发的国际贸易型民营企业,毗邻国家会展中心、上海虹桥机场等,临近虹桥枢纽港,交通便捷。</p> <p>袜子是公司的主打产品,拥有ENERWEAR、PLUSAG等多个自有品牌,60%以上为自有技术和自有品牌的功能原料或由自有智能机器人生产,拥有世界最先进的一次成形智能织袜机800台,产品主要出口到美国、日本和欧洲。我司在日本京都和美国纽约设有设计室,年出口丝袜、棉袜、裤袜等各类袜子超过17亿双,90%以上为尖端品牌的ODM。为实现长远发展,公司以全球化整合、全球化采购、全球化销售为目标,目前公司在非洲、东南亚投</p> <p>Asia socks Inc. is located in No.2386, Huqingping road of Shanghai,close to National Exhibition and Convention Center(Shanghai), Shanghai Hongqiao Airport,etc., benefited from the transportation convenience of Hongqiao Hub Port. The company covers an area of more than 50,000 square meters,self-owned plant area 100,000 square meters. It is a private enterprise for international trade business, involving both manufacturing and distribution. The main product is Socks. With self owned brands like Enerwear, PlusAG etc, design studios in Tokyo, New York, and more freelance designers in London, HongKong, self-owned 800sets most advanced robot knitting machines, our annual turnover is over 1.7billion pairs, including a wide range of socks, stockings, tights, hosiery etc. More than 60% production are from self-owned technology, private brand materials, and more than 90% production is ODM for worldwide top brands. To achieve the goal of globalization on integration, procurement and marketing, we establish production sites in Africa, Southeast Asia, etc.</p>	一次性非医用平面口罩	Disposable Non-medical 3 PLY Masks
----	------------	-----------------	--	---	------------	------------------------------------

				<p>资建设了生产基地。</p>			
28	<p>上海风格服饰有限公司</p>	<p>SHANGHAI STYLE FASHION ACCESSORIES CO., LTD.</p>	<p>www.shanghai-style.cn</p>	<p>本公司成立于2001年，主要从事流行配饰的设计研发、贸易和生产。拥有一家国内直属工厂和两家海外直属工厂。</p>	<p>Shanghai Style was established in the year of 2001, engaged in the fashion accessories design, development, trading and manufacturing. We have 3 wholly-owned factories, one domestic and two offshore.</p>	<p>棒球帽，盆帽，印花围巾/方巾，时尚口罩。</p>	<p>baseball cap, bucket cap, woven scarf/bandana, fabric masks</p>

29	上海龙头进出口有限公司	SHANGHAI DRAGON IMP. & EXP. CO., LTD.	无	<p>上海龙头进出口有限公司隶属于上海龙头(集团)股份有限公司。公司年进出口总额近4亿美元。业务涉及纺织品、纺织机械、纺织零配件、化工产品、橡胶及塑料制品等的加工及进出口贸易代理。产品远销欧洲、美洲、大洋洲、中东、东南亚等八十多个国家和地区。</p> <p>Shanghai Dragon Imp. & Exp. Co., Ltd. is subordinate to Shanghai Longtou (Group) Co., Ltd. The company's annual import and export volume is nearly 400 million US dollars. Its business involves the processing and import and export trade agency of textiles, textile machinery, textile parts, chemical products, rubber and plastic products. The products are exported to more than 80 countries and regions in Europe, America, Oceania, the Middle East and Southeast Asia.</p>	<p>1、一次性口罩2、KN95口罩3、布口罩4、隔离衣5、埃塞俄比亚直采咖啡6、户外功能T恤7、内衣8、户外保暖层9、防风防水外套10、梭织裤子11、横机衫12、环保针织内衣裤13、衬衫14、针织织配件</p>	<p>1、disposable mask2、non-medical KN95 protective mask3、fabric mask4、Isolation gown5、ESSEQARO COFFEE6、active tee7、base layer short sleeve/long sleeve/legging8、middle layer9、outer jacket10、woven pants11、flat knit styles12、environmental friendly tee/jkt/pants13、shirts14、knitted/woven accessories</p>
30	上海永优服装有限公司	SHANGHAI YONGYOU FASHION CO., LTD	无	<p>上海永优服装有限公司成立于2011年1月。是由上海永太服装金山有限公司、日本JUST株式会社、日本兵库县贸易株式会社三家公司合作构成的一家专业生产男式上衣、西装和大衣等产品的合资企业。年生产能力达100万件。产品主要出口日本，少量销往欧洲和北美。</p> <p>Shanghai Yongyou Fashion Co., Ltd, established in January 2011, is a joint venture enterprise jointly established by Shanghai Yongtai garment Jinshan Co., Ltd., Japan just Co., Ltd., and Hyogo County Trade Co., Ltd., specializing in the production of men's shirts, suits and coats. With an annual production capacity of 1 million pieces, the products are mainly exported to Japan, with a small amount sold to Europe and North America.</p>	男式上衣	<p>MEN'S KHITTEV JACKET MEN'S WOUEH JACKET MEN'S WOUEH COAT</p>

31	上海华翔羊毛衫有限公司	SHANGHAI HUAXIANG WOOLEN DRESSING CO.,LTD	www.huaxiang.biz	<p>上海华翔羊毛衫有限公司, 位于上海市浦东新区曹路工业园区,成立于1991年,是一家从事研发、设计、打样、生产、自行进出口贸易的集团公司。主要生产毛衣、服装以及针织品。2019年华翔产品出运数量达到1160多万件,华翔30年来凭借精益求精的工艺品质和服务赢得了众多国际知名品牌的信赖,拥有H&M的毛衣品类全球唯一一家白金供应商资质。</p>	<p>Shanghai Huaxiang Woolen Dressing Co., Ltd., located in Caolu Industrial Area, Pudong New Area, Shanghai, was established in 1991. It is a group company engaged in research and development, design, proofing, production, and self-import and export trade. Mainly produce sweaters, clothing and knitwear. In 2019, the number of Huaxiang products shipped reached more than 11.6 million pieces. In the past 30 years, Huaxiang has won the trust of many internationally renowned brands with its excellent craftsmanship and service. It has the only platinum supplier qualification in the world of H&M sweater category.</p>	毛衣	sweater
32	上海欲仁国际贸易有限公司	SHANGHAI YUREN INTERNATIONAL TRADE CO., LTD.	无	<p>本公司专注针织毛衫出口,主要出口欧洲、日韩</p>	<p>The company focuses on the export of knitted sweater, mainly exported to Europe, Japan and South Korea.</p>	针织毛衫	SWEATER
33	上海颍桥纺织染纱有限公司	SHANGHAI TIQIAO TEXTILE YARN DYEING CO.,LTD.	www.tiqiao.com	<p>公司成立于1997年7月,占地面积17.2万平方米,投资总额12亿人民币。主要研发、生产、经营各类色纱、针织面料、服装等系列产品。年产2万吨色纱、2万吨高档功能性面料、3000吨医用纱布、6000吨散纤维染色。产品远销欧美、俄罗斯、</p>	<p>The company founded in July 1997,covers an area of 172,000m2 with a total investment of 1.2 billion RMB.Focus on develops, produces and supplying a variety of dyed yarn, knitted fabric, garment etc. The annual output of 20,000 tons of dyed yarns, 20,000 tons of upscale functional fabrics,3,000 tons of medical gauze and 6,000 tons of dyed fiber.The products are exported to Europe,America,Russia,Japan,Korea and Southeast Asian.</p>	针织面料·色纱	Knitted Fabric, yarn dyeing

				日韩等东南亚 国家和地区。			
--	--	--	--	------------------	--	--	--